

## 有關紅磡陽光廣場電梯維修工程通告

由於紅磡陽光廣場正進行電梯維修工程至 2020 年 4 月，如要前往本會紅磡聽覺中心，需要步行上落兩層樓梯，有機會對行動或身體狀況欠佳人士造成不便，現安排如下：

- 若乘坐的士或私家車前往紅磡聽覺中心，可直接停泊位於陽光廣場二樓的停車場，泊車費用可獲豁免（須取得本會蓋章核實）。
- 已預約之服務使用者可考慮致電聽覺中心改期，中心電話：2711-3873。
- 如交通許可，可選擇預約到將軍澳或屯門聽覺中心接受聽覺服務。

如有查詢，歡迎辦公時間內致電 2711-3873 與中心職員聯絡。

香港聾人福利促進會

聽覺中心

### **Notice Regarding Elevator Repair at Sunshine Plaza, Hung Hom**

The elevator in Hung Hom Sunshine Plaza is now under repair until April 2020. Service users visiting Audiology Centre (Hung Hom), which is located on the second floor, need to take the stairs instead. This may cause inconvenience to those physically challenged or with impaired health conditions. The following arrangements are made accordingly:

- Cars and taxis can be parked on the second floor of Sunshine Plaza's carpark. The parking fee will be waived with a parking receipt chopped by the Hong Kong Society for the Deaf.
- Those who have already scheduled an appointment with Audiology Centre (Hung Hom) can consider rearranging the appointment by calling at 2711-3873.
- If the transportation allows, service users may consider visiting our other Audiology Centres at Tseung Kwan O or Tuen Mun for audiological services.

If you have any enquiry, please contact us through 2711-3873 during office hours.

Audiology Centre

The Hong Kong Society for the Deaf